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INTERPELACJA

Mieszkaricy miejskiego osiedla Celulozowa zwracaj4 uwagg na wysokie wzglgdem

innych czg6ci Wloclawka rachunki za wodg i jej podgrzanie. Wedlug powzigtych przeze mnie

informacji kwota, kt6ra zostala ustalona przez Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe oscyluje

w granicach 46 zllm3. Bior4c pod uwagg f'akt, Ze wysokoSi za tg sam4 uslugg w innych

sp6ldzielniach czy wsp6lnotach to kwota ok. 30 zl nasuwa sig pytanie na podstawie jakich

przeslanek MBM ustalil tak wysok4 stawkg?

W zwi4zku z powyzszym zwracam sig do Pana z proSb4 o udzielenie odpowiedzi na

wy2ej zadane pytanie oraz o interwencjg w sprawie obni2enia stawki zapropon owanq przez

MBM.

Realia w jakich przyszlo nam obecnie funkcjonowai gdzie wszyscy, zar6wno

obywatele jak i jednostki administracyjne zmagamy sig ze skutkami ogarniaj4cego nas

kryzysu ekonomicznego zmuszaj4 nas do wypracowania czgsto nielatwego kompromisu.

Jestem jednak przekonany, 2e r6wnie2 i tej sprawie uda sig osi4gnqi zadowalal4cy

wloclawian eiekt.


